
Referat af bestyrelsesmøde d. 12.1 

Tilstede: Kasper, Frode Claus, Finn. 

 

Brosten/kantsten 

Samlet opretning af kantsten med  asfalt mellem kantsten og fliser uden brosten i indkørsler  inkl. 
Moms 600.000 

Retablering af indkørsler: 

Bestyrelsen blev enige om at beløbet til retablering af brosten i indkørsler skal afvente 
godkendelse på generalforsamlingen. 

Tilbud på Brosten i alle indkørsler 600 kr. pr. m.):  165.000 inkl. Moms. 

Det oprindelige tilbud på opretning af kantsten forudsatte asfalt mellem kantsten og fliser uden 
brosten i indkørsler og var derfor billigere end hvis der skulle nedsættes brosten bagefter. 

Ærtebjergvej: 

Kantsten vores del: 96.000 plus moms, skal godkendes på Generalforsamling 2022: 

Der bliver et zoom møde 17.3 kl. 19.30. 

Budgetramme 2021: 

Kasper udarbejder forslag til budget ud fra forskellige scenarier 

Parkeringsordning. 

Claus laver oplæg om ordninger med private operatører. 

Bystævneparken. 

Netmøde om Bystævneparken. Formodentlig til sommer kommer der høring om lokalplan – hvad 
vil vi? 

Valg: 
Efter vedtægterne er det næstformand, kasserer, repræsentant suppleant, revisor A. 
Frode, Kasper genopstiller, Claus kandidat til bestyrelsen. Vi ved ikke om Ole ønsker at blive i 
bestyrelsen. 

 

Til orientering: 

Jeg har holdt Birkevang (Dorthe) orienteret om ærtebjergvej. De skal have udgifterne på deres 
generalforsamling her i marts – hvis det kan holdes da deres lokale ikke overholder covid reglerne. 
Ellers kan budgettet måske indstillet på at jordfortovet skal bevares og folk må selv bekoste en 
indkørsel. 

 

Bestyrelsesmøde om generalforsamling 17.3:  10.2 kl. 19.30 hos Bo. 


